
Utrinki z volišč
V četrtek, 13. marca, ko so delavci v združe-

nem deiu volili delegate za skupščine samouprav-
nih interesnih skupnosti in zbor združenega dela
občinske skupščine, so v veliki sejni dvorani naše
občinske zgradbe volili tudi zasebni obrtniki in pri
njih zaposleni delavci. Okrog 17. ure, ko smo
obiskali volišče, je vlilo več kot 80 odstotkov
volilnih upravičencev, to pa je bil čas, ko so spet
množično prihajali, da bi se odločili za (ali pa
morda tudi proti) delegate, ki bodo v naslednjih
štirih letih zastopali njihove interese in prenašali
njihove želje in zahteve naprej. Čeprav so ti zadnji
volilci prihajali kasneje, jih ne gre grajeti, saj
mnogi med njimi prej niso mogli zapustiti svojih
delavnic. In kaj pričakujejo zasebni obrtniki od
svojih delegatov v naslednjem mandatnem ob-
dobju?

PETER JEREB in VINKO KAVČIČ: »Večino
delegatov, ki jih volimo, poznamo, od njih pa
pričakujemo, da bodo bolje zastopali naše intere-
se, kot so to naredili delegati v minulem obdobju.
Delegati se med seboj lahko pogovorijo, ptav pa
bi bilo, da bi tudi mi dobili informacijo o tem, kaj
se je z našimi predlogi zgodilo. Žal je marsikaj, o
čemer delegati pravzaprav ne odločajo, saj je
pravzaprav že vnaprej odločeno in je njihovo so-
delovanje samo formalno. Na vsak način pa bi
radi videli, da ne bi ostalo le pri govorjenju,
ampak da bi tudi uspeli uresničiti zastavljene na-
loge. Za nas je raarsikatera odločitev še posebno
pomembna, saj smo odvisni od svojega dela, pla-
čani za toliko, kolikor naredimo.«

Ob tem je Peter Jereb tudi povedal, da je bil
pred tem, ko je postal zasebni obrtnik, zaposlen v
združenem delu, kjer je bilo v nekaterih pogledih

pravzaprav lažje. Osebni dohodek je bi) bolj ali
manj zagotovljen. In kmalu bi lahko odšel v po-
koj, tako pa bo Se naprej delal.

Ker smo bili pozni, smo od volišč v združenem
delu obiskali še Tobačno tovamo, kjer so volilne
komisije čakaie samo še par »zamudnikov«, tisih,
ki delajo le po štiri ure. Poleg volitev delegatov so
v Tobačni tovarni za isti dan pripravili tudi refe-
rendum o združevanju denarja za naložbe. Med
zadnjimi je na volišče priSel Štefan Furdi, ki pa o
volitvah in delu delegatov ni vedel povedati ravno
veliko. Namesto njega so člani volilnih komisij
povedali, da je njihova delovna organizacija veli-
ka, zato delavci marsikdaj - če ne kar v večini
primerov - povratnih informacij od dogajanjih in
odločitvah tako v občinski skupščini kot v skupšči-
nah samoupravnih interesnih skupnosti ne zvedo
veliko. Informiranje je nekoliko oteženo tudi za-
radi izmenskega dela, seveda pa glavne stvari
prav gotovo zvedo vsi, ki to želijo. Kolikor so
lahko povedali člani volilnih komisij, prav velike
pomoči tudi delegati s strani delovne organizacije
nimajo. Seveda pa je lahko to mnenje tudi zmot-
no. Kako je s tem bodo čez nekaj časa povedali
novo izvoljeni delegati.

Rezultati glasovanja
za občiftsld
družbenopolitični zbor

Od 56.630 volilnih upravičencev jih je glaso-
valo 48.681 insicer 40.883 zalisto,4.392 proti,
3.406 glasovnic za občinski družbenopolitični
zbofpa je bilo neveljavnih. . ._


